
PROTOKÓŁ NR 23/13

z posiedzenia Komisji Ładu i Porządku Publicznego,

które odbyło się 24 stycznia 2013 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15:15, a zakończyło o 16:30.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Paweł Szymczyk – Przewodniczący Komisji,

2. Kamila Pietraszek,

3. Mariusz Kubiak.

Zaproszone osoby:

4. Mirosław Górecki,

5. Andrzej Machnica,

6. Anna Klepacz,

7. Adam Bierowski,

8. Małgorzata Krysiak,

9. Tomasz Stasiak,

10. Bartosz Lipiński,

11. Bartłomiej Nawrocki. 

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie zadania inwestycyjnego pt. „Centrum Wczesnej Profilaktyki Zdrowotnej”.

3. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad.  1 Przewodniczący  komisji  Paweł  Szymczyk  przywitał  licznie  zebranych  gości  informując,  że 

dzisiejsza komisja poświęcona jest wyłącznie powstaniu „Centrum Wczesnej Profilaktyki Zdrowotnej”.

 

Ad. 2 Jako pierwsza głos zabrała p. Małgorzata Krysiak, która mówiła o staraniach, jakie już zostały 

poczynione od 2008 r. aby powstało Centrum Wczesnej Profilaktyki Zdrowotnej a w tym również Centrum 

Edukacyjne w naszym mieście.  Założenie od 2008 r.  było takie,  aby zadanie realizowane było w ramach 

programu  rewitalizacji  Kowar.  W  ramach  zadania  powstałoby  schronisko  dla  dzieci  i  młodzieży,  sale  

terapeutyczne,  biblioteka  multimedialna  i  tzw.  basen,  a  wszystko  byłoby  skierowane  zwłaszcza  dla  osób 

niepełnosprawnych  i  ubogich.  Pan  Bartosz  Lipiński  na  czas  rozpisania  projektu  wskazuje  2008  rok.  W 

projekcie  początkowo pojawił  się  zwrot  „gabinet  lekarski”,  przez  co  zrozumiany  został  jako  część  służby 

zdrowia. Wymagało to poprawy i w 2010 r. poprawioną dokumentację zaakceptował Urząd Marszałkowski.  

Dofinansowanie do tego zadania to ponad 2 mln zł, a ok. 1,5 mln pochodzić ma z budżetu miasta. Radni mieli  

kilka uwag i pytań co do projektu:

m. in. radny Machnica pytał czy będą duże koszty utrzymania budynków, na co p. Krysiak odpowiedziała, że 

wszelkie  koszty  będą  poniesione  w  ramach o0sób  zatrudnionych  w SP  nr  1.  Radny  Szymczyk  pytał  czy 
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wartość inwestycji na pewno nie wzrośnie. Pan Lipiński odpowiedział, że kwota podana w projekcie budżetu 

na 2013 r. jest kwotą ostateczną, a co najwyżej w zależności od przetargu dla tej inwestycji cena może być 

nawet niższa. 

Ad. 3 Na tym posiedzenie zakończono.  

Protokołował:                                                                                                         Przewodniczący 

Paweł Szymczyk                                                                                  Komisji Ładu i Porządku Publicznego
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